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تاجِسریاباردوش؟

در  ایران  فوتبال  ملی  تیم  جدید  بازیکن 
صحبت  به  ایران  در  حضور  درباره  مصاحبه ای 

پرداخت.
 2011 سال  در  کی روش  کارلوس  وقتی 
قبلا  که  رگه  دو  بازیکنان  آمد،  ایران  ملی  تیم  به 
کمتر شاهد حضور آن ها در تیم ملی بودیم، به تیم 
ملی ایران دعوت شدند. آخرین بازیکنی که توسط 
کارلوس کی روش به تیم ملی دعوت شده، سامان 
به  سوئد  ملی  تیم  برای  بود  قرار  که  است  قدوس 
میدان برود اما ایران را انتخاب کرد تا شانس حضور 

مستقیم در جام جهانی را داشته باشد.
و  ایران  ملی  تیم  دعوت  درباره  قدوس 
محبوبیتش گفت: من در یک هفته 27 هزار فالوور 
در  نامم  آنکه  از  بعد  آوردم.  دست  به  اینستاگرام 
دعوت  ملی  تیم  به  و  شد  مطرح  ایران  رسانه های 
برای  اینستاگرام  در  فالوور  و  کامنت  هزاران  شدم 
تیم  رسانه ای  بعد  از  نشان  این  که  شد  ایجاد  من 
ملی ایران می دهد. علاقه مندان به فوتبال در ایران 
بسیار عاشق این رشته ورزشی هستند و شما این 
را در رفتارهای روزمره مردم می توانید ببیند. بعد از 
حضور در ایران فالوورهای من در اینستاگرام از 5 

هزار به 32 هزار رسید.
بعد از آنکه قدوس تیم ملی ایران را انتخاب 
متوجه  سوئد  در  زیادی  منفی  واکنش های  کرد، 
او شد و خیلی ها این دعوت او را زیر سوال بردند. 
درباره  گفت:  موضوع  این  درباره  ایرانی  لژیونر 
حضور در تیم ملی ایران باید بگویم که من قرار 
یکی  آبی  و  قرمز  فراری  خودروی  یک  بین  نبود 
وطن فروش  را  من  سوئدی ها  کنم.  انتخاب  را 
از  بعضی  در  را  رفتارهایی  چنین  می زنند.  صدا 
که  بودند  هم  بعضی ها  البته  دیدم.  سوئد  مردم 
این  به هر حال  احترام گذاشتند.  انتخاب من  به 

انتخاب فردی من بود و دوست ندارم کسی آن را 
کنم.  زندگی  دارم  دوست  ببرد. خودم  زیر سوال 
راهی  دو  سر  حتی  من  نزدم.  کسی  به  آسیبی 
و  کرد  درخواست  من  از  ایران  نگرفتم.  قرار  هم 
فقط  دادم پس  این درخواست جواب  به  من هم 
این  به  می تواند  کسی  چه  بود.  قرمز  فراری  یک 
دنبال  بدهد؟  رد  جواب  ایران  جانب  از  پیشنهاد 
بازارگرمی هم نبودم که سوئدی ها را تحت فشار 

بگذارم و به تیم ملی دعوت شوم.
فوتبال  تیم  ایران  کرد:  اضافه  ایرانی  بازیکن 
سوئد  از  می شود  گفته  اینکه  و  دارد  خوبی  خیلی 
از  خیلی  ندارم.  قبول  را  است  ضعیف تر  خیلی 
بازیکنان ایران در لیگ های اروپایی بازی می کنند. 
ایران  کازان.  روبین  و  المپیاکوس  هیرنفین،  در 
همین الان صعودش را به جام جهانی قطعی کرده 
است ولی من می خواهم تاکید کنم که هدف ایران 

موفقیت در جام جهانی است. برای سوئد هم آرزوی 
موفقیت می کنم و امیدوارم سوئد هم به جام جهانی 

صعود کند.
او در پاسخ به این سوال که اگر سوئد و ایران 
احساسی  باشند چه  جهانی  جام  در  گروه  یک  در 
و  من جذاب  برای  فوق العاده  گفت:  داشت  خواهد 
جالب خواهد شد اگر این اتفاق رخ دهد و ایران و 

سوئد در یک گروه جام جهانی قرار گیرند.
سامان قدوس درباره خاطره جالبی که از سفر 
اولین  گفت:  داشت  سوریه  با  بازی  برای  ایران  به 
دادم  انجام  وقتی  ایران  در  را  تصویری ام  مصاحبه 
که همه می دانستند فارسی من زیاد خوب نیست 
ولی خیلی تند صحبت می کردم. من به آن ها گفتم 
که لطفا آرام صحبت کنید چون فارسی من خیلی 
در طول مصاحبه سوئدی هم  نیست. حتی  خوب 
صحبت کردم. کمی استرس داشتم و نگران بودم. 

می توانستم صحبت های بهتری انجام دهم ولی در 
هر صورت به پایان رسید. برای بقیه بازیکنان تیم 
زبانم  کل  در  و  من  کردن  صحبت  نحوه  هم  ملی 
دایره  و  من  زبان  دستور  که  می دانم  بود.  جالب 
لغاتم در فارسی فاجعه است و همین باعث شوخی 

و خنده هم بازی هایم در تیم ملی ایران شده بود.
با  کار  درباره  ایران  ملی  تیم  جدید  بازیکن 
کاملا  کی روش  کارنامه  گفت:  کی روش  کارلوس 
مشخص است. او با ایران عملکرد فوق العاده خوبی 
یک  کی روش  دارند.  دوست  را  او  همه  و  داشته 
کرد  راحت صحبت  با من خیلی  او  است.  قهرمان 
و به من گفت که چه انتظاری از من دارد. خیلی 
راحت با او صحبت کردم و شرایطم را به او گفتم. 
با  اشکان دژاگه هم خیلی  البته در کنار کی روش 
باید  ایران و کارهایی که  بازی  من درباره سیستم 
در تیم ملی انجام دهیم صحبت کرد و از این بابت 

خیلی توانستم احساس راحتی و آرامش کنم.
صحبت  به  هم  ایرانی  فرهنگ  درباره  قدوس 
پرداخت و گفت: ایران فرهنگ غنی دارد و من هم 
با این فرهنگ  یکی از کسانی هستم که از بچگی 
ایرانی  غذاهای  خانه  در  همیشه  من  بودم.  آشنا 
با  و  دارم  آشنایی  ایرانی  غذاهای  با  و  می خورم  را 
اعیاد  تمام  هستم.  آشنا  خوبی  به  ایرانی  فرهنگ 
ایرانی را جشن می گیریم و از این بابت که ایرانی 
هم  وقتی  می کنم.  افتخار  و  غرور  احساس  هستم 
می خواستم ایران را انتخاب کنم با دوستانم مشورت 

کردم و آن ها من را به این کار مجاب کردند.
او در پایان در پاسخ به این سوال که آیا زلاتان 
است  بوده  او  بچگی  دوران  اسطوره  ایبراهیموویچ 
گفت: خیر وقتی بچه بودیم با پیراهن علی دایی و 
علی کریمی بازی می کردیم و این بزرگان اسطوره 

های من بودند.

سابق  مدیرعامل  و  فوتبال  فدراسیون  پیشین  رئیس 
پرسپولیس با تمجید از مدیریت فعلی این باشگاه، می گوید که 
پرسپولیس را باید به طاهری ببخشند و بگذارند، او با پیشکسوتان 

این باشگاه را اداره کند.
امیر عابدینی درباره شیوه مدیریت علی اکبر طاهری در باشگاه 
پرسپولیس اظهار کرد: معتقدم “طاهری” در باشگاه پرسپولیس 
موفق عمل کرده است. از طرفی موانعی برای درآمدزایی وجود 
داشته که با این موانع هم جنگیده و درآمدزایی را در سیستم 
باشگاه منطقی کرده و به نوعی این موضوع ساماندهی شده است. 
بنابراین اعتقاد دارم “طاهری” در باشگاه پرسپولیس عملکرد خیلی 
خوبی داشته است. این بی انصافی است که بگوییم پشت کار فنی 
و تخصصی فوتبال، طاهری خوابیده است. مدیریت واقعا در صحنه 
بوده و عملکرد خوبی داشته است. او خوب هم فکر کرده و با موانع 
موجود جنگیده است. اگر طاهری بد رفتار می کرد و مدیریت 
خوبی نداشت قطعا من از نفراتی بودم که این موضوع را مطرح و 

درباره اش صحبت می کردم.
وی افزود: من با کسی تعارف ندارم. من همیشه به مشکلات 
عملکرد  به  نسبت  امروز  که  طور  همان  کرده ام  انتقاد  موجود 
امروز در فدراسیون  انتقاداتی دارم. متاسفانه  فدراسیون فوتبال 
فوتبال هم شرایط به گونه ای رقم خورده که کسی حق صحبت 
کردن ندارد و اگر کسی صحبت کند فورا او را تهدید می کنند و 

می ترسانند.
عابدینی درباره وضعیت پرونده مانوئل ژوزه و پیگیری های 

باشگاه پرسپولیس در این زمینه هم گفت: متاسفانه کسانی که 
در فیفا تصمیم گیر هستند، عملکردشان مثل مصوبات کاخ سفید 
است. هر نوع مصوبه ای بگویید بر علیه ما گذرانده اند. بدون اینکه 
حتی بخواهند حق و حقوق ما را ببینند. همیشه در فیفا تصمیمات 
بر علیه فوتبال ما گرفته شده است. چرا؟ زیرا در کمیته ها ما 
رایی نداریم و در سطح بالای فیفا هم هیچ فردی را نداریم که از 
حقوق مان دفاع کند. فقط آقای کفاشیان بود که کم کم داشت 
به نتایجی می رسید که زمان ایشان هم کرسی های بین المللی 
به دست آوردیم اما آقای تاج به سر کار آمد و با همان لابی های 

تهرانی اش این کرسی ها را هم بر هم زد.
وی افزود: اعتقاد ندارم حق آقای مانوئل ژوزه مبلغی است 
که باشگاه پرسپولیس محکوم شده است زیرا در آن جلسه ای 
که رویانیان با ژوزه صحبت می کرد بودم. رویانیان به ژوزه گفت 
تو بمان تا تسویه حساب کنیم و بعد برو. اما مربیان خارجی آنقدر 
افراد مختلف را در فیفا دارند و البته دلالان ویژه ای که در این میان 
کار می کنند، کار را بسیار سخت می کنند. دلالان فوتبال ما حتی 
اگر شما بخواهید پیراهن هم بخرید دخالت می کنند. شما وقتی 
می خواهید بازیکنی منتقل کنید این دلالان همه کاره هستند و 
کسی هم شکایت کند این دلالان وکیل کار هستند. واقعا اینجای 
کار بسیار خوشمزه است که این دلالان همه جا حضور دارند. البته 

بعضی از آن ها هم هم وطن ما هستند.
باشگاه  از  ژوزه  آقای  که  زمانی  آن  کرد:  تصریح  عابدینی 
پرسپولیس جدا شد، قیمت یورو حدود 1300 تومان بود. همان 

باید فکر می کردیم و این مبلغ را می دادیم. حالا این پول  روز 
است. مدیرعامل  آقای طاهری رسیده  زمان  به  و  انباشته شده 
باشگاه پرسپولیس هم حالا باید با یوروی حدود 5000 تومانی این 
مبلغ را پرداخت کند. هیچ راهی هم وجود ندارد و باید این پول 
پرداخت شود. من اعتقاد دارم همه باید الان کمک کنند. یعنی 
بازیکنان هم می توانند هر کدام 10 درصد از قراردادشان را به این 
موضوع اختصاص دهند. قرارداد این بازیکنان هم که کم نیست. 
چه ایرادی دارد که 10 درصد از پول شان را به باشگاه کمک کنند؟
مدیرعامل سابق باشگاه پرسپولیس درباره اینکه نقش وزارت 
وزارت  بدانید  است  میان چیست؟ گفت: جالب  این  در  ورزش 
ورزش بر اساس قانون نمی تواند برای استقلال و پرسپولیس هزینه 
کند. یعنی این وزارتخانه به صورت عجیبی مالکیت دو باشگاه را 
در اختیار دارد. این مالکیت در اختیار وزارت ورزش است بدون 
اینکه ردیف بودجه ای برای آن تعیین شود. وزارت ورزش بر اساس 
قانون خودش حق باشگاه داری ندارد. اما این کار را انجام می دهد. 
این یعنی یک شترگاوپلنگی ایجاد شده که نمی شود با آن کاری 
کرد. اگر باشگاه را به بخش خصوصی واگذار کنند، فکر می کنند 
سوء استفاده هایی صورت می گیرد. دولتی هم که باشد این گونه 

می شود.
عابدینی تاکید کرد: الان که مدیریت باشگاه در اختیار آقای 
افرادی  و  ببخشند  او  به  را  باشگاه  و  بیایند  باید  است،  طاهری 
همچون علی پروین بیایند کنار کار تا باشگاه را 5 ساله اداره کنند. 
یعنی در این 5 سال نه پولی بدهند و نه پولی از آن ها بگیرند تا 

خودشان دخل و خرج را یکی کنند. یعنی باشگاه را با پیمان 
مدیریت به صاحبان اصلی باشگاه بدهند.

وی درباره اینکه بعضی ها معتقدند اگر در دادگاه، وکلا به 
خوبی از حقوق باشگاه دفاع می کردند الان پرسپولیس محکوم 
نمی شد، گفت: وقتی همه چیز بر علیه شماست دیگر دفاع خوب 
و بد وجود ندارد. من اعتقاد راسخ دارم هر پرونده ای از جمهوری 
اسلامی ایران به فیفا رفته، سر بازنده داستان ما بودیم. ما باید به 
گونه ای رفتار کنیم که اصلا پرونده ای شکل نگیرد. باید با بازیکن، 
کادر و هر کسی که قرارداد می بندیم به گونه ای قرارداد ببندیم که 
کار به فیفا نکشد. یعنی در ایران پرونده بسته شود چرا که همان 

طور که گفتم اگر به فیفا برسد، ما محکوم می شویم.
فدراسیون  گفت:  هم  فوتبال  فدراسیون  درباره  عابدینی 
در زمان مدیریت آقای تاج روی موج برنامه های علی کفاشیان 
در  شد  واریز  فدراسیون  حساب  به  پولی  اگر  می رود.  پیش 
به حساب  پول  این  تا  انجام شده  کارها  کفاشیان  آقای  دوره 
فدراسیون واریز شود. اگر موفقیتی را آقای کی روش رقم زد 
افتاد.  اتفاق  کفاشیان  آقای  زمان  در  شد،  بسته  قراردادش  و 
یعنی بخش عمده ای از موفقیت ها هم در دوره آقای کفاشیان 
رقم خورده بود. حالا اگر بخواهیم مدیریت آقای تاج را بررسی 
مشکلات  حل  برای  اقتصادی  قرارداد  نوع  و  بروید  کنید، 
باشگاه ها را ببینید. نوع برنامه ریزی که برای فوتبال پایه انجام 
لیگ  سازمان  الان  ببینید  بروید  کنید.  بررسی  را  است  شده 
بر  موجودیتش  لیگ  سازمان  واقعا  یعنی  دارد؟  اختیار  چقدر 

اگر  ندارد؟  اختیاری  الان  یا  است  گذشته  برنامه های  اساس 
انجام  کاری  چه  لیگ  سازمان  پس  شده  گرفته  اختیاراتش 
با  زیرا  ندارد؟  اختیاری  می دهد؟ چرا می گویند سازمان لیگ 
هر کسی که آقای تاج تایید می کند، قرارداد می بندند. یعنی 
همه داد و ستدها در فدراسیون فوتبال شکل می گیرد. الان 
همراه اول همه چیز را در اختیار گرفته است اما بر اساس کدام 

نوع کار و قرارداد چنین اتفاقی رخ داده است؟
با آقای اسپانسر قرارداد  عابدینی اضافه کرد: روزی ما 
با  باید  کار می کردیم همه می گفتند چرا  و  امضا می کردیم 
او قرارداد می ببندید اما الان که همه امور سازمان لیگ در 
نمی زند؟  حرفی  کسی  چرا  است،  اسپانیر  آقای  این  اختیار 
است.  گرفته  شکل  عجیبی  رفاقت های  زیرا  چرا؟  می دانید 
ورزش  وزارت  با  رابطه شان  می خواهند  چون  هم  تاج  آقای 
نزدیک باشد و اصلا مجمع برایشان اهمیت ندارد، دیگر هر 
این  با  چرا  نمی گویم  من  می کنند.  گوش  بگویند  آن ها  چه 
با فردی  اتفاقا کار خوبی هم می کنند که  آقا کار می کنند. 

کار می کنند. همچون شیرازی 
پرسپولیس  شکست  درباره  پرسپولیس  سابق  مدیرعامل 
همه  بود.  پیش بینی  قابل  باخت  این  گفت:  هم  پیکان  مقابل 
تیم های بزرگ گاهی دچار افت می شوند. یعنی یک خستگی و 
شکنندگی در تیم به وجود می آید. پرسپولیس نشان داده اصلا 
برای مساوی و یا حتی باخت وارد زمین نمی شود و همیشه برای 

برد می رود. آن ها واقعا جنگیدند اما شکست خوردند.

در  بانوان  حضور  پیگیر  اجتماعی  جریان  که  گفت  نمی توان 
ورزشگاه ها ظرف یک ماه یا دو ماه گذشته به وجود آمده اما این بار 
به نظر می رسد مردان هم در کنار مدعیان سابق این موج، محکم تر 
براستی  هستند.  ورزشگاه ها  در  خانواده ها  حضور  خواهان  گذشته  از 
پراکنده و بعضا شاز  اظهارنظرهای  با  ایران  رییس فدراسیون فوتبال 
خود که خلاف سیاست علنی وزارت ورزش و جوانان و افکار عمومی 

است، در کجای این ماجرا قرار دارد؟
به گزارش ایسنا، اشتباه نرم افزاری در سامانه بلیت فروشی بازی 
تیم ملی ایران و سوریه و به دنبال آن ممانعت از حضور بانوان ایرانی 
از  بازی  بانوان سوری در همین  در ورزشگاه آزادی، در شرایطی که 
تیم شان حمایت کردند، باردیگر آغازگر موجی شد که از حضور بانوان 
ملی پوشان  از  سوری  بانوان  حمایت  می کند.  حمایت  ورزشگاه ها  در 
کشورشان در ورزشگاه آزادی، در شرایطی که بانوان ایرانی با وجود 
داشتن بلیت پشت درهای “آزادی” ماندند، این بار حمایت مردان از 
زنان را هم به دنبال داشته است. حامیان حضور بانوان در ورزشگاه ها، 
همصدا با برخی نمایندگان مجلس و مسوولان وزارت ورزش مصرتر از 
گذشته اصرار دارند که این موضوع این بار دست به فراموشی سپرده 

نشود. 
سوالات  جامعه،  در  برابری  خواهان  و  ورزش  طرفدار  ایرانیِ  هر 
متعددی درباره چرایی عدم حضور بانوان در بازی های ورزشی را در 
از  موضوع  این  درباره  را  متناقضی  پاسخ های  تاکنون  که  دارد  ذهن 

مسوولان مختلف ورزشی دریافت کرده است.
تاکید بر حضور بانوان در ورزشگاه ها را می توان از دو منظر قابل 
بررسی دانست. نخست تاکید مقامات و روشنفکران برای ایجاد حس 
برابری میان مردان و زنان در استفاده از فضاهای مهیج ورزشی و دوم 
تاکید نهادهای بین المللی ورزشی برای اعطای میزبانی با پیش شرط 

برابری جنسیتی برای حضور تماشاگران در ورزشگاه ها.
در سال های گذشته و به خصوص در گرفتن میزبانی رویدادهای 
در  ایرانی  بانوان  عدم حضور  دلیل  به  المللی   بین  نهادهای  ورزشی، 
دریافت  برای  ایران  ورزشی  فدراسیون های  خواسته  ورزشگاه ها، 
میزبانی رویدادهای جهانی و آسیایی معتبر ورزشی را رد کرده اند و 

نوبت به بررسی مسائل دیگر نرسیده است.
معضل  این  رساندن  نتیجه  به  می رسد  بنظر  شرایط  این  با 
برای ورزش  بین المللی  اجتماعی در جامعه  و   بلحاظ عرفی  حداقل 

ایراناعتبارساز باشد.
مقامات چه می گویند؟

مسئولان و مقامات دولتی به طور کاملا شفاف و صریح بر حضور 
در  اظهارنظر  آخرین  دارند.  تاکید  ورزشگاه ها  در  خانواده ها  و  بانوان 
این باره هم مربوط به اسحاق جهانگیری، معاون اول رییس جمهور 
و نزدیک ترین فرد به حسن روحانی است. او اواخر هفته گذشته و در 
همایش جوانان و توسعه و تعالی ایران با تاکید بر توجه به خواسته های 
بانوان مبنی بر حضور در امکان ورزشی گفت: “جمعیت جوان به دنبال 
ورزش و اوقات فراغت مطلوب است و این که فکر کنیم اگر زنان به 
ورزشگاه نروند، کار خیلی مهمی انجام داده ایم، این گونه نیست، بلکه 

با این کار جلوی یک خواسته و مطالبه درست را گرفته ایم. باید حتما 
را  آن ها  تا  شود  انجام  برنامه ریزی هایی  خواسته ها  و  مطالبات  برای 

تحقق بخشیم، چراکه نمی توان مطالبات مردم را سرکوب کرد”.
از  علنا  نیز  جوانان  و  ورزش  وزیر  عنوان  به  سلطانی فر  مسعود 
به  در صبحت های خود  او  ورزشگاه هاست.  در  بانوان  حامیان حضور 
طور مکرر به پیگیری این خواسته پرداخته اما هنوز موفق به شکستن 
تابوی حضور بانوان در یک بازی فوتبال نشده است. او با بیان اینکه 
خوشبین به حل مشکل حضور بانوان در ورزشگاه ها است، می گوید، 
“اگر بخواهم شفاف جواب بدهم، باید بگویم بله؛ احتمال حضور زنان 

در ورزشگاه ها زیاد است”.
تاج، نقطه مقابل معاون اول و وزیر

افرادی است  از آن جمله  تاج، رییس فدراسیون فوتبال  مهدی 
مشخصی  و  رسمی  موضع  هنوز  فوتبال  فدراسیون  رییس  عنوان  به 
درباره حضور بانوان در ورزشگاه ها اتخاذ نکرده است. او اخیرا به هر 
جمعی که رفته درباره موضوع حضور زنان در ورزشگاه ها، ساز همان 
بانوان  از حضور  دم  ورزش  وزیر  کنار  در  بار  یک  است.  زده  را  تفکر 
در ورزشگاه ها می زند و بر لزوم حضور آن ها - البته با حفظ شرایط 
تاکید  موتلفه ای ها  در جمع  هم  بار  یک  می کند،  تاکید   - ساختاری 
می کند که اولویت جامعه و بانوان ما حضور در ورزشگاه ها نیست و 

فعلا نمی توان اجازه حضور آن ها به ورزشگاه را داد.
موج اخیر حمایت از بانوان از بازی  تیم ملی ایران مقابل سوریه 
است.  فوتبال  تماشای  به  مشخص  صورت  به  بانوان  اشاره  شد.  آغاز 
وقتی انحصار تماشای فوتبال توسط مردان شکسته شود، برای بقیه 
با سوریه  بازی  از  بعد  تاج  ندارد. مهدی  ورزش ها هم مشکلی وجود 
رییس  اول  معاون  زنان،  خواسته  با  تناقض  در  که  داشته  اظهاراتی 

جمهور و وزیر ورزش بوده است.
آخرین اظهارنظر او این شائبه را به وجود آورده که او خواهان 
حضور بانوان در ورزشگاه ها نیست و تلاشی هم برای این کار نداشته 

است.
مهدی تاج، رییس فدراسیون فوتبال روز دوشنبه هفته جاری در 
جلسه کارگروه ورزش حزب موتلفه اسلامی، درباره حضور بانوان در 
استادیوم ها، گفت: “همانطور که قبلا گفته ام، ساختار ورزشگاه های ما 
امر در حال حاضر  این  این که  بانوان نیست. ضمن  مناسب پذیرش 

اولویت بانوان و جامعه هم نیست”.
نظری  زنان  که  گفته  سخن  بانوان  اولویت های  از  درحالی  تاج 
در  دیگر  بار  تاج،  اظهانظر  با  همزمان  آن ها  دارند.  او  نظر  برخلاف 
شبکه های اجتماعی به اولویت خود که حضور در امکان ورزشی است 

تاکید کرده اند.
عجیب تر از این اظهارنظر، صحبتی بوده که رییس هیات فوتبال 
مشهد به نقل از فدراسیون فوتبال داشته است. برای دیدار افتتاحیه 
ورزشگاه امام رضا )ع( به جز دو عضو زن شورای شهر مشهد از 13 
عضو دیگر این شورا دعوت رسما دعوت به عمل آمد تا به ورزشگاه 
درباره  رضوی  خراسان  فوتبال  هیات  رییس  برادران،  مهدی  بروند. 
گفته  ایسنا  به  مشهد  شهر  شورای  اعضای  از  نکردن  دعوت  دلایل 

از تهران هم که  بود که “این سیاست فدراسیون فوتبال است”. “ما 
در  که  است  این  فوتبال  فدراسیون  کلی  سیاست  گفتند  پرسیدیم، 
مسابقه ها باید این گونه رفتار شود. تعجب می کنم که خبرنگارها از 

این موضوع بی اطلاع هستند!”.
وزارت  کنار  در  را  خود  موضوع  این  به  واکنش  در  البته  تاج 
ورزش دید و گفت “فدراسیون هیچ اظهار نظری درباره ورود بانوان 
به ورزشگاه امام رضا )ع( نداشته است. ما خودمان در اینجا مهمان 
بانوان در ورزشگاه همان سیاست  ما درباره حضور  هستیم. سیاست 

وزارت ورزش و جوانان است”.
بین مقامات  از  بوده که  تنها کسی  تاج  اینجا  به  تا  این حال  با 
و  نداده  نشان  را  بانوان  خواسته  با  خود  همسویی  ورزشی  رسمی 
اکنون به نظر می رسد متهم ردیف اول در ممانعت با ورود بانوان به 

ورزشگاه هاست.
در  سوری  بانوان  حضور  درباره  فوتبال  فدراسیون  رییس  البته 
به  سوری ها  که  “زمانی  که  بود  گفته  نیز  سوریه  با  ملی  تیم  بازی 
راه  ورزشگاه  به  بین المللی  قوانین  طبق  را  آن ها  ما  آمدند،  ورزشگاه 
دادیم و مشکلی هم پیش نیامد.” اما او درباره بانوان ایرانی نظر دیگری 
این سوال که چرا وقتی  به  دارد. رییس فدراسیون فوتبال در پاسخ 
اجازه  ایرانی  بانوان  به  ایجاد مشکل نشد،  باعث  بانوان سوری  حضور 
حضور در ورزشگاه ندادند؟ گفت، “این مساله ای است که باید بررسی 
شود... در حال حاضر از لحاظ ساختاری و فیزیکی آمادگی ورود بانوان 

را نداریم...”
فوتبال،  فدراسیون  رییس  و مختلف  متضاد  نظرات  این  تمام  با 

کمتر کسی وجود دارد که دچار سردرد و سرگیجه نشود.
آنچه روشن است، این است که هیچ همسویی از سوی رییس 
“تاج”  اظهارات  در  ورزش  وزارت  سیاست های  با  فوتبال  فدراسیون 
دیده نشده و فعلا او تنها فرد ورزشی است که رودرروی موضوع حضور 

خانواده ها در ورزشگاه ها ایستاده است.
به نظر می رسد معاون اول رییس جمهور و سلطانی فر پیش از 
اقناع نظر سایر مخالفان باید برای ثبات نظر “مهدی تاج” اقدام کنند. 
چرا که به نظر می رسد رییس فوتبال ایران هنوز رفتار و گفتار ثابت و 
قابل اتکایی نزدیک به سیاست های دولت درباره حضور خانواده ها در 

ورزشگاه ها ندارد و یا حداقل بیان نکرده است.
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اخبار
مهاجری:امیدوارمتقابلدوبارهباتراکتورسازیبهسودماباشد

سرمربی پدیده خراسان می گوید تقابل دوباره پدیده و تراکتورسازی کار را برای هر دو تیم سخت 
می کند، زیرا شناخت کاملی از یکدیگر دارند.

محمدرضا مهاجری در خصوص جدال تیمش در برابر تراکتورسازی در هفته هفتم لیگ برتر در 
ورزشگاه یادگار امام اظهار کرد: به تازگی در جام حذفی با هم دیدار داشتیم و این موضوع می تواند به 
سود یکی از ما باشد، به هر حال الان هر دو تیم از یکدیگر شناخت خوبی دارند و باید دید کدامیک از ما 
بهتر از این شناخت استفاده می کند. وی افزود: در بازی مقابل سایپا بی نقص بودیم، امیدوارم در مصاف 
با تراکتور هم همینطور ظاهر شویم و اجازه موقعیت سازی به حریف ندهیم. بازی کردن مقابل هواداران 
پرشور تراکتورسازی نیز کار سختی است و قطعا فشار زیادی روی تیم ایجاد می کند. مهاجری افزود: اگر 
تمرکز داشته باشیم، قطعا می توانیم فشار خوبی به حریف بیاوریم. بازیکنانم سرحال هستند و امیددارم 
به آینده خوبی که در کنار هم رقم می زنیم. مهاجری با اشاره به تعطیلات بعدی لیگ و اعلام لیست 
دعوت شدگان به تیم ملی خاطرنشان کرد: با توجه به بازیکنانی که کیروش به تیم ملی دعوت می کند، 
فکر می کنم می توانیم شاهد حضور حداقل یکی دو بازیکن از پدیده در لیست تیم ملی باشیم. امیدوارم با 
توجه به عملکرد خوب بازیکنان پدیده در هفته های اخیر، این مهم رخ دهد. سرمربی پدیده در خصوص 
بازگشت حمید حاج ملک به عرصه قضاوت پس از اتفاقات دیدار سیاه جامگان و پرسپولیس و انتخاب وی 
به عنوان داور رقابت تراکتورسازی و پدیده در هفته هفتم تصریح کرد: حاج ملک از داوران خوب و جوان 
فوتبال ایران است، اشتباهات مربوط به آن دیدار هم اتفاق بود وگرنه همواره دیده ایم که حاج ملک خوب 
قضاوت کرده و مشکل خاصی نداشته است. امیدوارم وی بتواند با تمرکز لازم دیدار پدیده و تراکتورسازی 

را قضاوت کند و بدون هیچ مشکلی شاهد برگزاری مسابقه باشیم.

میثاقیان:گسترشفولادشخصیتدارد
سرمربی سیاه جامگان می گوید گسترش فولاد صاحب شخصیت است. دیدار تیم های سیاه جامگان 
و گسترش فولاد در چارچوب هفته هفتم لیگ برتر فوتبال فردا )پنج شنبه( ساعت 17:55 به میزبانی 
سیاه جامگان برگزار می شود. اکبر میثاقیان در نشست خبری پیش از بازی تیمش در برابر گسترش  فولاد 
اظهار کرد: همه بازی ها سخت است و هیچ فرقی بین تیم ها وجود ندارد. گسترش یک تیم خوب است 
و همه امکانات لازمه را در اختیار دارد. سرمربی گسترش فولاد هم مربی بادانشی است که چندسالی در 
ایران کار کرده و به خوبی از فوتبال ما شناخت دارد. ما بازی سختی داریم اما برای برد به میدان می رویم. 
چند هفته است که در آخرین دقایق برد را با مساوی عوض می کنیم. سرمربی سیاه جامگان درباره شرایط 
گسترش گفت: گسترش صاحب شخصیت است. فوتبال این گونه نیست که فکر کنیم چون ابتدای فصل 
تیمی نتیجه نگرفته تا پایان فصل به همین ترتیب خواهد بود، نمی دانیم که چه تیمی قهرمان می شود و 
چه تیمی سقوط خواهد کرد.بازی هایی را از گسترش دیده ایم و محمدی کار آنالیز حریف را انجام داده  
است، امیدواریم موفق باشیم.میثاقیان در خصوص صحبت های هواداران و کادر تراکتورسازی مبنی بر 
اتلاف وقت سیاه جامگان گفت: به این حرف ها عادت کرده ایم، هیچ وقت این حرف ها را نمی زنم. در تبریز 

اصلا این کار را نکردیم و نهایتا یکی دو بار بازیکنانم بر اثر آسیب دیدگی زمین خوردند.
سرمربی سیاه جامگان در خصوص سرنوشت چولاک، مدافع آلمانی سیاه جامگان گفت: فعلا هست.

دبیرهیاتفوتبالاستاناصفهاناعلامکرد؛
پرسپولیسیهابدونبلیتبهنقشجهاننروند

دبیر هیئت فوتبال اصفهان می گوید تمام بلیت های در نظر گرفته شده برای هواداران پرسپولیسی 
نیایند. علیرضا جهانشاهی دبیر  به نقش جهان  ندارند  بلیت  تهیه  به  آنهایی که موفق  و  فروخته شده 
داد.  پرسپولیس خبر  تیم  بلیط های مخصوص هواداران  فروش کامل  از  اصفهان  استان  فوتبال  هیات 
وی با اعلام این خبر تاکید کرد: بلیط فروشی برای هواداران پرسپولیس به اتمام رسیده و طرفداران 
سرخپوشان پایتخت برای خرید بلیط به ورزشگاه های تختی, پیروزی و انقلاب مراجعه نکنند. دبیر هیات 
فوتبال استان اصفهان عنوان کرد: با توجه به فروش کامل بلیط های هواداران پرسپولیس, هیچ گونه 
بلیط فروشی برای هواداران این تیم در ورزشگاه نقش جهان انجام نمی شود. دیدار تیم های سپاهان و 
پرسپولیس در چارچوب هفته هفتم لیگ برتر فوتبال کشور روز پنجشنبه 30 شهریورماه از ساعت 20 

برگزار می شود.

اخبار کوتاه

اعجاز هزاره سوم
سادهبیانازنین

آری  باشی.  کم فالوئر  مبادا  می بینند،  را  اکانتت  نازنین.  غریبی ست  روزگار 
نازنین. این روزها نه با اخلاق محکت می زنند و نه با رفتار!

شماره  کند،  سودا  ناله  با  تا  ندارد  آه  که  باشگاهی  نازنین؟  می شود  باورت 
نوزده را برای تتلو بایگانی کرد. یعنی انتخابات هم آینه عبرت نشد و حتما باید 
این پدیده قرن 21، یک تیم را هم بفرستد دسته دو تا معلوم شود ماجرا از چه 

قرار است.
آبی  نهنگ   و  بازی کرد، می روم  فوتبال  روزی  اگر  فوقش  فوق  نازنین.  نیست  تتلو  دیگر  درد من 
را بازی می کنم. درد من این است که برای جذب تماشاگر، برای بالا بردن فالوئر و برای دیده شدن، 

حاضریم آدم هم بکشیم!
به سراغ من اگر می آیی، اکانت اینستاگرامت را نیاور. بگذار خود حقیقیت را بدون اعداد و ارقام 

قضاوت کنم. ساده بیا نازنین
محمّدشفیع اعجازی

افاضات مسعودی
فوتبالزدگی!

اتفاقات اخیر باشگاه استقلال و رسانه ای شدن داستان های پشت پرده این 
تیم در برنامه زنده نود دوشنبه شب موجی از ناراحتی ها را در میان هواداران 
فوتبال ایجاد کرد. علاوه بر ناراحتی هواداران استقلال، نوع ادبیات استفاده شده 
توسط عضو هیات مدیره استقلال و منصوریان نه تنها در شان یک برنامه زنده 
تلویزیونی نبود بلکه یک آبروریزی اساسی برای باشگاهی مثل استقلال بود که 
قدمتی 72 ساله را با خود یدک می کشد . اینکه اسرار درون باشگاه در یک برنامه 

تلویزیونی برملا شود و سپس بازیکن و مربی و مدیرعامل و عضو هیات مدیره روبروی هم قرار بگیرند 
و برای اثبات حقانیت مدام قسم جد و نوه و فرزند و غیره خورده شود و از ادبیاتی استفاده شود که در 
شان مخاطب و هوادار فوتبال نیست واقعاً جای تاسف دارد. قصد پرداختن به این موضوع را ندارم چرا 
که از روزی که این اتفاق افتاده فقط خواجه حافظ شیرازی در مورد آن مطلب ننوشته و بنظرم نوشتن 
در این وادی دردی را دوا نمی کند و چاره کار نیست . فقط یک نکته را می خواهم عنوان کنم و آن 
مسئله فوتبال زدگی است. مسئله مهمی که اینروزها عجیب جولان می دهد و سبب شده هواداران از 
پیگیری فوتبال لذت نبرند و این بخاطر وجود حاشیه های فراوان در فوتبال ماست . فوتبالی که بیشتر 
از متن حاشیه دارد و ظاهراً شبیه فوتبال است اما در عمل چیزی جز جنگ و دعوا و قیل و قال نیست . 
مسعودعطری


